
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 3. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 03. 04. 2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko a JUDr.  

Mária Želinská.  

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Marek Rusnák. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení p. Ing.Ivo Čabra MBA a p. Marián 

Kačmár. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval 

poslancov na jeho schválenie a prípadné doplnenie.  



 

Starosta doplnil k bodu č. 2 – územný plán  – požiadavky občanov Kačmár, Diškant, Zachar. 

Hlasovanie o doplnení programu rokovania k bodu  – jednomyseľne prijaté. 

 

2. Dopyty a návrhy občanov 

 

- Petícia Svetlá Pustá – kanál, dopravné značenie 

Pán starosta prečítal list VVS a.s. k realizácií prípojky – Svetlá Pustá a Mesta Košice 

ohľadom určenia dopravného značenia a vyzval občanov k predneseniu svojich požiadaviek. 

Pani Riková – obyvateľka Svetlej Pustej -  uviedla, že je nutnosť znížiť povolenú rýchlosť, 

kvôli vysokému pohybu malých detí, že cesta k Svetlej Pustej nie je rýchlostná cesta na 

testovanie áut po opravách, na Svetlej Pustej chýbajú značky a názov ulice. 

Pán starosta uviedol, že Svetlá Pustá bola osada, ktorú odmietal UHA sprístupniť na bývanie. 

V predchádzajúcom mestskom zastupiteľstva prešla možnosť rozvinúť sa tejto lokalite, 

stavebné povolenie na kanalizáciu je platné a táto požiadavka je v kompetencií  vodárni. 

K dopravnému značeniu oznámil, že MČ nie je cestný správny orgán a uviedol, že 

zodpovednosť je na vodičoch.      

- ulica Pri železničnej stanici 

Pán starosta uviedol, že problém je s prístupom ku komunikácií na Malej Radovke – situácia 

sa bude riešiť vodorovným dopravným značením „ Zákaz zastavenia“.   

- Čapaš 

Pán starosta uviedol, že Čapaš je územie ktoré majetkoprávne patrí k mestu Košice, MČ má 

prenajatých 200 m2 v úseku ulice Berzevycziho, MČ má ochotu participovať na odstraňovaní 

odpadu, finančne sa na tom bude podieľať Mesto Košice. 

Štefan Varga podotkol, že na ulici Radlinského sa uskutočnil výkop VVS a.s. a je potrebné 

dať vozovku do pôvodného stavu, upozornil na inertnú skládku nachádzajúcu sa na 

Čkalovovej ulici, upozornil na neplatnú značku „40“ na ulici Čkalovovej a upozornil na 

odstránenie skládky na Čapaši. Požiadal o inštalovanie kamerového systému na ochranu 

vlastníctva a umiestnenia retardéra na ulici Čkalovovej. 

Pán starosta uviedol, že kamerový systém je riešený cez mesto Košice, prísľub na inštalovanie 

kamier je,  len zatiaľ kamery neboli dodané a správnym orgánom v oblasti odpadov je mesto 

Košice. Po rokovaní s primátorom bol prísľub na vyčistenie tejto skládky v spolupráci s MČ 

s pracovníkmi VPP. Mesto Košice sľúbilo techniku na vyčistenie skládky. 

Uviedol, že tento rok je zberný pre všetky podklady k územnému plánu.  K dopravným 

značkám pán starosta uviedol, že dopravné značky budú postupne inštalované, retardér bude 

inštalovaný podľa financií. 

Pán Varga navrhol retardér umiestniť smerom z letiska do Barce ako končí sad a požiadal, 

aby cesta na Čapaš bola priechodná po celej šírke. 

 



 

 

- Ulica Niklová 

Vystúpil Ing. Kovařík, ktorý opätovne predniesol vôľu darovať komunikáciu Niklová MČ. Na  

zasadnutí miestneho zastupiteľstva MČ v júni 2014 bola táto ponuka prerokovávaná  a preto 

sa informoval či MČ zaujala k tejto požiadavke presné stanovisko. 

Pán starosta uviedol, že 7.1.2015 rokoval o tejto problematikou s primátorom. Koncom 

minulého roka boli na VSS, Novekon a primátora zaslané písomné požiadavky ohľadom 

majetkoprávneho  riešenia komunikácie s tým, že MČ je ochotná po doriešení vzťahu mesto – 

Novekon, mesto – VSS a mesto – mesto  vziať do správy predmetné komunikácie, obnoviť 

projektovú dokumentáciu a v súčinnosti s mestom Košice investične realizovať tieto 

komunikácie.  

Dušan Pracko uviedol, že dopravná situácia v Barci je neúnosná na viacerých uliciach. 

K skládke na Čapaši uviedol, že mesto Košice je zodpovedné za uvedenú skládku. 

Ing. Daniel Antal navrhol na cestu vedúcu k Svetlej Pustej osadiť značku  „50“ ,  na začiatok 

vjazdu na Svetlú Pustú osadiť retardér a uviedol, že MZ je otvorené riešeniu problému 

s kanalizáciou v tejto lokalite. 

Pán starosta uviedol, že ohľadom dopravného značenia rozhoduje cestný správny orgán a to je 

Mesto Košice. V oblasti kanalizácie je potrebné zo strany občanov na Svetlej Puste požiadať 

o pripojenie na kanalizáciu VVS.  

Pán Marián Kačmár navrhol umiestniť dočasný retardér na Svetlú ulicu. 

Marek Rusnák navrhol požiadať príslušný Poľovnícky revír na osadenie značiek. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a návrhy 

občanov – jednomyseľne prijaté 

 

3. Doplnenie požiadaviek na zmenu územného plánu 

 

Pán starosta uviedol, že na MÚ boli doručené požiadavky na riešenie územného plánu a boli v 

doručených materiáloch. 

Marek Rusnák  navrhol aby v Barčianskom súčasníku bola uvedená informácia o spracovaní 

územného plánu a o možnosti podať požiadavky na zmenu územného plánu.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice - Barca žiada starostu mestskej časti Košice –

Barca o zapracovanie žiadostí na zmeny územného plánu – jednomyseľne prijaté  

 

4. Prerokovanie protestu prokurátora 

 

Pán starosta uviedol, že na MČ bol doručený protest prokurátora vo veci VZN č. 1/2010 

Trhový poriadok pre trhoviská a príležitostné trhy v mestskej časti Košice - Barca z dôvodu 

zmeny legislatívy. 



Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca prerokovalo protest prokurátora, 

vyhovuje protestu prokurátora a žiada starostu mestskej časti Košice – Barca 

o zapracovanie pripomienok prokurátora do VZN – jednomyseľne prijaté  

 

5. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu 

o kontrole uznesení z 1. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca 

konaného dňa 03.12.2014 a 2. mimoriadneho zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice – Barca konaného dňa 21.01.2015 – jednomyseľne prijaté 

 

6. Informácia starostu o činnosti od posledného MZ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne o aktuálne činnosti. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu starostu 

o činnosti od posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

 

7. 800. výročie Barce 

 

Pán starosta požiadal o spoluprácu pri organizovaní 800. výročia Barce. 

Dušan Pracko navrhol 800. výročie Barce prerokovať s kultúrnou komisiou. 

Ing. Daniel Antal uviedol, že kultúrna komisia bude zasadať v blízkej dobe. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o 800. 

výročí Barce – jednomyseľne prijaté 

 

8. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 

 

Pani kontrolórka uviedla, že spracovala pravidlá kontrolnej činnosti a vykonala kontrolu 

príjmov z prenájmu majetku, z ktorej bola vypracovaná podrobná správa, na zistené 

nedostatky boli prijaté opatrenia. Vykonala kontrolu pokladne a pokladničných dokladov -  

opatrenia boli prijaté a splnené, kontrolu uzatvárania dohôd za obdobie I. – VIII. 2014 - boli 

zistené nedostatky a opatrenie splnené, kontrolu o verejnom obstarávaní a finančnú kontrolu – 

nedostatky odstránené. 

Dušan Pracko sa informoval, či nedostatky vyplývajúce z kontroly sa už nebudú opakovať. 



Pani kontrolórka oznámila, že nedostatky by sa už opakovať nemali. 

Ing. Ivo Čabra MBA sa informoval, či MZ môže ovplyvňovať nájomné zmluvy na vlastný 

majetok, vidí možnosti na zvýšenie rozpočtu a poprosil o zoznam majetku mestskej časti. 

Pani kontrolórka uviedla, že existujú pravidlá prenajímania majetku, kde sú stanovené výšky 

nájmu. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2014 – jednomyseľne prijaté 

 

9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2015 

 

Ing. Ivo Čabra MBA navrhol zmapovať reklamné plochy a zhodnotiť ich príjem. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie plán kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2015 – jednomyseľne prijaté 

 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2015 

Pani kontrolórka uviedla, že rozpočet je vyrovnaný a do roku 2015 vstupujeme s rozpočtovým 

provizóriom, dlh mestskej časti je v súlade s platnou legislatívou, úver zo ŠFRV sa 

nezapočítava do celkového dlhu obce čo skresľuje hospodárenie obce, obec nemôže 

poskytovať dotácie pri rozpočtovo provizóriu, konštatovala súlad s vybranými predpismi, 

metodickú správnosť predloženého rozpočtu. Odporučila predložený návrh rozpočtu na rok 

2015 schváliť a návrh rozpočtu na rok 2016 – 2017 vziať na vedomie. Pripomienky od 

občanov neboli.  

Ing. Ivo Čabra MBA sa informoval či bola skúmaná možnosť refinancovania úverov. 

Pán starosta uviedol, že  možnosť refinacovania úverov z iných finančných zdrojov bolo v 

minulom volebnom období prehodnotená, súčasné  podmienky sú zmluvne dlhodobé z 

hľadiska úverov ŠFRB a sú vysoké sankcie pri zmene úveru. Aj možnosť ďalších 

refinancovania úverov z Prima banky bola prehodnotená, podmienky sú nastavené cez 

Euribor a pre mestskú časť sú výhodné. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie stanovisko 

kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu Mestskej časti Košice – Barca na roky 2015 – 

2017 a odborné stanovisko návrhu rozpočtu mestskej časti na rok 2015 – jednomyseľne 

prijaté. 

 

11. Informácia o zámeroch investičnej činnosti, projektových prác, opráv 

a technických prác 2015 a ďalšie roky 

 

Bez rozpravy 

 



Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu 

o zámeroch investičnej činnosti, projektových prác, opráv a technických prác na rok 2015 

a ďalšie roky – jednomyseľne prijaté 

Pán starosta privítal mestského poslanca Mgr, Igora Sidora, PhD., MBA. 

Pán Sidor oboznámil poslancov s rokovaním komisie z Bruselu, ktorá je predskokanom 

májovej delegácie, ktorá rozhodne či Košice dostanú titul Európskeho mesta športu pre rok 

2016.  

Ohľadom výstavby telocvične pri základnej školy uviedol, že stavebné konania by malo byť 

ukončené a že oceľová konštrukcia je vyhotovená. 

Dušan Pracko sa informoval, či voľná plocha vedľa plánovanej telocvične bude využitá ako 

ihrisko. 

Pán Sidor uviedol, že sa možno nájdu nejaké voľné financie na Meste Košice a možno bude 

dohoda s investorom o úprave plochy.   

 

12. Žiadosti o dotácie   

 

Pán starosta navrhol vziať predložené  žiadosti na vedomie a pri ďalšom prerokovaní rozpočtu 

posúdiť. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie tri žiadosti o dotácie 

– jednomyseľne prijaté 

 

13. Požiadavky na poskytnutie telocvične. 

 

Dušan Pracko navrhuje požiadavky na poskytnutie telocvične vziať na vedomie a na finančnej 

komisii prerokovať uvedené požiadavky. 

Imrich Buľko podotkol, že ďalšie zastupiteľstvo bude v máji a už nebude mať zmysel to 

prerokovávať v tomto období. 

Ing. Ivo Čabra MBA navrhol aby sa študentom uhradila celá čiastka nákladov na použitia 

telocvične a dospelí by mali prispieť na úhradu nákladov a informoval sa či na tento účel nie 

je možné využiť repre fond. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje prenájom telocvične 

Strednej veterinárnej školy pre účely športovania občanov Barce – jednomyseľne prijaté.  

 

14. Návrh programového rozpočtu na rok 2015 

 

Dušan Pracko navrhol po zasadnutí finančnej komisie predložený rozpočet schváliť.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 



Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca 

a,  schvaľuje použitie účelovej dotácie od mesta Košice na výstavbu amfiteátra v rámci 9. 

programu Kultúr a kultúrne služby v objeme 5.000 Eur a na prístavbu technických 

priestorov prevádzkovej budovy v rámci 4. programu – Technická podpora verejných 

služieb v objeme 5.000 Eur      

 

b, schvaľuje programový rozpočet pre rok 2015 podľa predloženého návrhu: 

 celkový rozpočet včítane finančných operácií vyrovnaný v objeme: 

príjmy: 587.050 Eur 

výdavky: 587.050 Eur 

c, berie na vedomie návrh programového rozpočtu pre roky 2016 – 2017 podľa 

predloženého návrhu – jednomyseľne prijaté   

 

15. Personálne obsadenie komisií do MZ 

 

Imrich  Buľko predniesol zoznam kandidátov na zaradenie komisií: 

Sociálna komisia – neposlanci: Ing. Beáta Brunová, MUDr Beáta Buľková, Ing. Daniel 

Durbák, MUDr. Diana Ganajová, Mária Krajňáková, Monika Sedláková 

Finančná komisia : Ing. Beáta Brunová, Ing. Ladislav Falat, Ing. Mária Juhászová, Miloslav 

Maťaš, Peter Trenkler, Ing. Milan Valent   

Stavebná komisia: Ing. Beáta Brunová, František Balogh, Pavol Ďurica, Ondrej Juhász, Albín 

Krajňák, Ing, Tomáš Krajňák, Ondrej Pačut, Milan Tóth, Ing. Štefan Varga   

Imrich Buľko predniesol dohodu poslancov:  

- oddelenie stavebnej komisie od bytovej komisie 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje oddelenie bytovej komisie 

od stavebnej komisie – jednomyseľne prijaté.   

- predseda bytovej komisie – Jarmila Kunová 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje predsedu bytovej komisie: 

Jarmila Kunová  – jednomyseľne prijaté 

- členov bytovej komisie: Ing. Ivo Čabra MBA, Ing, Daniel Antal, Marián Kačmár, 

Marek Rusnák, Dušan Pracko, Imrich Buľko, Jarmila Kunová 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 



Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje členov bytovej komisie 

v zložení: Ing. Ivo Čabra MBA, Ing, Daniel Antal, Marián Kačmár, Marek Rusnák, Dušan 

Pracko, Imrich Buľko, Jarmila Kunová – jednomyseľne prijaté 

- členov jednotlivý komisií z poslancov: 

sociálna komisia: Ing. Ivo Čabra MBA, Jarmila Kunová, Dušan Pracko 

finančná komisia: Ing. Daniel Antal, Imrich Buľko 

stavebná komisia: Marián Kačmár, Jarmila Kunová, Marek Rusnák, Ing. Ivo Čabra 

MBA 

bytová komisia: Ing. Daniel Antal, Imrich Buľko, Ing. Ivo Čabra MBA, Marián 

Kačmár, Dušan Pracko, Marek Rusnák 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje členov poslancov miestnych 

komisií v súlade s predloženým návrhom: 

sociálna komisia: Ing. Ivo Čabra MBA, Jarmila Kunová, Dušan Pracko 

finančná komisia: Ing. Daniel Antal, Imrich Buľko 

stavebná komisia: Marián Kačmár, Jarmila Kunová, Marek Rusnák, 

                          Ing. Ivo Čabra MBA 

bytová komisia: Ing. Daniel Antal, Imrich Buľko, Ing. Ivo Čabra MBA,  Marián  

                        Kačmár, Dušan Pracko, Marek Rusnák – jednomyseľne prijaté 

 

- členov jednotlivých komisií z neposlancov: 

sociálna komisia: MUDr. Beáta Buľková, MUDr. Diana Ganajová, Mária Krajňáková,   

                          Monika Sedláková 

finančná komisia: Ing. Ladislav Falat, Ing. Mária Juhászová, Miloslav Maťaš,  

                           Ing. Milan Valent  

stavebná komisia: František Balogh, Ondrej Juhász, Ing. Tomáš Krajňák, Ondrej               

                            Pačut    

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Barca schvaľuje členov - neposlancov 

miestnych komisií v súlade s predloženým návrhom: 

sociálna komisia: MUDr. Beáta Buľková, MUDr. Diana Ganajová, Mária  

                           Krajňáková, Monika Sedláková 

finančná komisia: Ing. Ladislav Falat, Ing. Mária Juhászová, Miloslav Maťaš,  

                           Ing. Milan Valent  

stavebná komisia: František Balogh, Ondrej Juhász, Ing. Tomáš Krajňák, Ondrej               

                            Pačut – jednomyseľne prijaté    

 

 

 



16. Personálne obsadenie do rady ZŠ a MŠ 

Pán starosta uviedol, že je potrebné z dôvodu nového volebného obdobia doplniť rady škôl: 

Marián Kačmár a Dušan Pracko prejavili záujem o činnosť v rade Základnej školy a Marián 

Kačmár aj o činnosť v rade Materskej školy.  

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje 

do rady Základnej školy Mariána Kačmára a Dušana Pracka 

do rady Materskej školy Mariána Kačmára – jednomyseľne prijaté.  

 

 

17. Vecné bremeno – zmluva o budúcej zmluve 

 

Pán starosta uviedol, že v nadväznosti na požiadavku realizácie vodovodnej a plynovej 

prípojky na ulici Osloboditeľov k výstavbe reštaurácie je potrebné uzatvoriť zmluvu 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 

Ing. Daniel Antal sa informoval, či máme k dispozícií nákres stavby. 

Dušan Pracko  navrhuje prijať vecné bremeno. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje zriadenie vecného bremena 

za účelom vodovodnej a plynovej prípojky – jednomyseľne prijaté 

 

 

18. Plán zasadnutí MZ 

 

Bez rozpravy 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie plán zasadnutí 

miestneho zastupiteľstva na I. polrok 2015 – jednomyseľne prijaté 

 

19. Dopyty a interpelácie 

 

Ing. Daniel Antal – požiadal aby zápisnice z komisií boli sprístupnené každému členovi 

komisie 

Marek Rusnák – križovatka Zemianska – Tešedíková -  zaasfaltovať diery 

Marián Kačmár - Čkalovová, Radlinského, Matičná - diery  

Ing. Ivo Čabra, MBA – Močiarna ulice – nedokončená  prekopávka 



Dušan Pracko – či je plánovaná výsadba stromou v parku – starosta – je plánovaná výsadba 

stromou aj záhonu, starý úrad – či je búranie dostatočne zabezpečené 

Jarmila Kunová – práce na zdravotnom stredisku, starosta – s prácami sa bude pokračovať 

 

20. Rôzne  

Pán starosta upovedomil poslancov o povinnej energetickej certifikácií verejných budov a o 

udeľovaní verejných ocenení . 

 

 

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 12.03.2015 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

Lucia Brečková                                                                  František Krištof 

            zapisovateľka                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

        Ing. Ivo Čabra, MBA                                                            Marián Kačmár 

        overovateľ zápisnice      overovateľ  zápisnice 

 


